
ROMANIA
JUDETUL ARGB$

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 30.05.2023 cu ocazia deslssur5rii sedintei de lucru ordinare a Consiliului Local
Schitu Goleqti.

$edinfa este legal constituit[ qi a fost convocatd de primarul comunei Schitu Goleqti in baza

prevederilor art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 5712019 privind Codul administrativ qi a Dispoziliei de

convocare nr. 168124.05.2023.

$edinfa se desfrgoard la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti unde sunt prezenfi 14 consilieri
locali din num[rul total de l5 consilieri aflali in func]ie. Lipseqte dna Stanciu Marinela.

La qedinld mai particip[ dl Mirili Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Golegti, dl Vl[ducd
Cdtllin, secretar general al comunei, dna Leca Cristina, inspector superior la compartim. Contabilitate, dl
Luca lon, gef S.C.U.P. gi dl Nicoard Gheorghe, qef S.V.S.U.

Preqedinte de qedin!6 este dl Brag[ Iliufd-Leonard care prezintd proiectul ordinii de zi:

1. Aprotrarea procesului verbal al qedin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golesti din
data de 25.04.2023.

2. Proiect de hotlr6re privind aprobarea studiului de oportunitate pentru fundamentarea;i
stabilirea solufiilor optime de delegare a gestiunii serviciilor de apI;i api azatd in comuna Schitu
Goleqti.

3. Proiect de hotlr0re privind aprobarea depunerii in cadrul Apelului de proiecte
"Microbuze electrice pentru elevi", a proiectului ce va fi finan{at prin Planul Na{ional de Redresare
gi Rezilien{i- Componenta C15 - Educa{ie.

4. Informare privind lucrarile executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna aprilie
2023.Informare privind lucrlrile efectuate in luna aprilie 2023 de citre contravenien(ii care au avut
de prestat activitlfi in folosul comunitl{ii qi de citre persoanele cu sanctiuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua muncl neremuneratl in folosul comunitifii locale.

5. Prezentarea peti{iei dlui $erbinel Mihai-Rilzvan inregistrati la Primiria Schitu Golqti cu
nr. 4629/22.05.2023.

6. Diverse. :
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 6 puncte gi este aprobat cu 14 voturi -pentru-.

1. Aprobarea procesului verbal al ;edin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Goleqti din
data de 25.04.2023.

Procesul verbal este prezentat in cadrul qedinfei.
Dl primar: Trebuie s[ vi dau ni;te rdspunsuri referitor la ce s-a discutat in qedinla anterioar[ pentru

cd sunt mai importante.
S-a solicitat o interven{ie la CFR. Ali vdzut;i adresa pe care ne-a trimis-o cei de la CFR pe data

de 23.05.2023 prin care sunt dispuqi si discute cu noi, cu o singurd condifie, sd le punem la dispozilie in
format electronic hdrlile cu proprietatea publicd care se suprapune cu proprietatea lor qi documentele care

atestd dreptul nostru de proprietate. Adresa a venit destul de tdrzit, pe 23 mai, s[ptdmAna trecutd a fost
una foarte incdrcatd pentru noi pentru cd am avut doud vizite in teren qi AFIR qi ADR Sud Muntenia gi

chiar gi pentru POCU. Din acest motiv nu am avut posibilitatea sd le trimitem cele solicitate, urmeazd ca

in s[ptdm6na viitoare sd le trimitem.
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in ceea ce priveqte solicitarea pentru concesionarea terenului de la Dispensarul uman in vederea
extinderii farmaciei, noi ne-am documentat, am cerut autoriza[ia de construire. Am luat-o din arhiva
institutiei impreunl cu proiectul tehnic gi am constatat, din plcate, cd nu prea seamlnd proiectul cu
construclia. Acum sd vedem ce-o sd facem pentru c[ qi un expert dacl intocmeqte acea expertizdeste vorba
de niqte legdturi pentru o eventuald extindere, ne va cere documentalia care a stat la baza acestei
construclii. Adici dacd facem un releveu nu putem sd ne legdm prea mult de vechiul proiect care a stat la
baza edific[rii dispensarului uman. Deocamdatd ne-am oprit, vom vedea cum o vom soluliona in
continuare.

Nefiind aduse amendamente, acesta se supune la vot $i este aprobat cu 14 voturi -pentru- .

2. Proiect de hotlrire privind aprobarea studiului de oportunitate pentru fundamentarea
qi stabilirea solu{iilor optime de delegare a gestiunii serviciilor de apl;i api uzatilin comuna Schitu
Goleqti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedin(d: proiectul de hotdrAre qi referatul de

aprobare nr. 3611119.04.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti qi raportul de specialitate nr.
361 5 I 19.04.2023, intocmit de secretar.

Proiectul de hotdr6re a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.l qi nr.2.
Dl primar: Este o disculie mai veche qi cred ci v-am spus de mai multe ori cd Edilul Cdmpulung

are acum toate acliunile cumpdrate de Municipiul Cdmpulung ;i toate comunele care depind de apa de
la Cdmpulung gi care care au contracte de delegare a serviciului apd-canal cu Edilul, se vor asocia intr-o
asociafie de dezvoltare intercomunitard care se va numi " ADI -Ap6-Canal Muscel. U.a.t.-urile care vor
adera Ia aceast[ asociafie sunt: municipiul C0mpulung, com. Leregti, com. Valea Mare Pravd{, com.
Bughea de Jos, com. Bughea de Sus, com. Albeqtii de Muscel, com. Schitu Golegti qi chiar com. Godeni
care nu are legdtur6 cu C6mpulungul dar vrea sd iasd din asocierea Ap6-Canal 2000.

Primul pas pentru infiinlarea acestei asocialii cu personalitate juridicd este aprobarea unui studiu
de oportunitate din partea fiec6rei u.a.t. din care sd rezulte evident cdcea mai bund formd este delegarea
serviciului apd-canal.

Studiul de oportunitate probabil l-a!i vizualizat in format electronic, este un document destul de
complex care conline 40 de pagini. Comuna Schitu Goleqti ca;i celelalte u.a.t. -uri va veni cu un aport de
capital pentru derularea unor investifii foarte necesare la re{eaua de apd -canal.

Urmeazd apoi infiinlarea asocialiei cu personalitate juridicS, apoi SC Edilul CGA CAmpulung va
deveni un operator regional sau dacd nu, un operator local.

Poate am mai spus sau poate a1i citit gi dvs cd Edilul nu a putut accesa niciodatd fonduri
nerambursabile pentru investilii in refele de apd-canal pentru cd avea capital privat. Uitali-v[ ce se

int6mpld cu Ap6-Canal2000, operatorul regional din zona Pite;tiului qi vedeli ce investi{ii s-au frcut acolo
la Mo;oaia, la Poiana Lacului qi in localitS{ile invecinate Piteqtiului care au contracte cu Apd-Canal 2000.

Eu vI propun s5 aprobafi acest studiu de oportunitate.l)rmeazi ca documente finale vis a vis de
asociere, raportul comunei Schitu Goleqti. Vom fi reprezenta[i acolo cu drept de vot. O sh le prezentdm Ia
momentul oportun. Asta este prima formd ca sd zicem aqa, sd ddm girul nostru astfel incAt comuna Schitu
Golegti sd facd parte de asocialia Ap5-Canal Muscel.

Dl Brag6I.L.: Poate astfel mai scade qi prelurile la apd-canal.
Dl primar: Este posibil s[ mai scadd dar este posibil si s5 mai creascd
Dl Pitraqcu F.: Ce beneficii vom avea noi?
Dl primar: In primul rdnd noi suntem afectafi indirect datorit[ stdrii proaste a refelei de la

C6mpulung. Asta e clar. DacI se mai rupe releaua de aducliune atunci rlm6nem frrd apd.

$ti!i c[ mai avem probleme cu apa in satul Valea Pechii. $i noi am vrea s5 ne legdm la refeaua
de la CAmpulung. In timp s-ar putea s5 ne legdm la aceast[ relea cdnd vom putea sd aducem apd suficientd
de la CAmpulung, in condilii optime, fdrd,a se mai sparge conductele.

In principiu, acesta va fi viitorul.



Dl Pdtraqcu F.: Vd este teamd c[ acum nu este apd suficientd? Se se facd corect dacl se infrin[eazd"

noua asocialie pentru cd eu v-am spus de mult c[ qi la Cdmpulung qi la Schitu Golegti gi cred c[ qi in toate
celelalte comune, se fur5 foarte mult[ ap[ gi de aceea este qi scump6. Pentru cd unii plitesc corect Ei alfii
nu pldtesc. Ei vor sd scoat6 toate cheltuielile qi asta e...

Dl viceprimar;La acest studiu de oportunitate este un plan de dezvoltare. Era bine s6 se fi trecut
qi un punct cu rcalizarea alternativei alimentare cu apd potabil[ din releaua principald a satului Valea
Pechii. Nu este trecut gi era bine s5 fie prins qi acest aspect.

Dl primar: Oricdnd se poate completa gi oricum lista de investifii care se va face, se aprobd tot de

c[tre noi.
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdr6re qi cu 14 voturi -pentru - este adoptatd

Hotdrdrea Consiliului Local Schita Golesti nr. 43 din 30.05.2023.

3. Proiect de hotlr0re privind aprobarea depunerii in cadrul Apelului de proiecte

"Microbuze electrice pentru elevi", a proiectului ce va fi finan{at prin Planul Nafional de Redresare
qi Rezilien{[- Componenta C15 - Educafie.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedin{d: proiectul de hotdrdre gi referatul de

aprobare nr. 4626122.05.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Golegti, raportul de specialitate nr.
4627122.05.2023 intocmit de secretar, adresa cu nr. 12162130.05.2023 a Consiliului Judefean Argeg gi

adresa cu nr. 4616122.05.2023 inaintatd de Primdria Schitu Golegti cltre Consiliul Judelean Argeg -
Direclia Strategii, Sinteze, Proiecte cu Finanlare Internafionali.

Proiectul de hotdr6re a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1, nr.2 qi nr.3.
DI primar: Este incd un proiect care s-a lansat cu depunerea de apeluri acum cdteva zile gi are

termen data de 13 iunie 2023. Aici solicitarea o face Consiliul Judelean Argeg.
Eu propun sd aprobafi acest proiect de hot[rAre pentru cd este o oportunitate. Noi indeplinim nigte

criterii gi chiar ne-am frcut un punctaj. Sunt 84 de u.a.t.-uri din judeful Argeq care sunt interesate sd

achizilioneze aceste microbuze electrice pentru copii. La suma de 7 milioane euro pe care o sd o primeascd
Argegul, doar vreo 35 de localitdli vor primi finanlare pentru c[ sumele sunt destul de mari pentru aceste
microbuze cu 16+1 locuri. Se va face un punctaj.

Noi mdine o sd ducem aceastd hotdrdre la Consiliul Judefean Argeq care ya face solicitarea de
finanlare. Ne-au trimis gi un model orientativ al proiectului de hotdr0re. $ansele sunt destul de mari qi

pentru noi. Nu gtiu dac6 este vreo localitate care s[ ia 100 puncte. Aceasta presupune ca u.a.t. respectivi
si aibd deja stafie de incdrcare. Nu Etiu dacd are cineva la momentul de fa!d.

Aceastd solicitare de finan{are se va incdrca pe data de 1 3 iunie 2023 . Trebuie sd ne migcdm repede,
dupd calculele mele suntem intre primii 30. Dac[ dvs. aprobali noi vom duce hotlrArea gi sper s5 fim gi

eligibili.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdr6re qi cu 14 voturi -pentru - este adoptatd

Hotdrfrreu Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 44 din 30.05.2023.

4. Informare privind lucrarile executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna aprilie
2023.Informare privind lucririle efectuate in luna aprilie 2023 de citre contravenien{ii care au avut
de prestat activiti{i in folosul comunitE{ii qi de cltre persoanele cu sanctiuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua munci neremuneratd in folosul comuniti{ii locale.

Dl primar : Dl Nicoarl care ar fi trebuit sd prezinte acest punct m-a sunat astdzi cd are doud zile
de concediu. Nu a putut s[ vind la gedinla de astdzi, dacl dvs aveli intrebdri le vom consemna ;i vefi primi
rdspunsurile.

incep6nd de sdptdmdna trecuti avem qi doud persoane cu condamndri penale care presteazd muncd
in folosul comunitdlii. V[ putem nominaliza ;i infracfiunile pentru care au fost condamna,te : trafic de
persoane ;i respectiv conducerea de autovehicule in stare de ebrietate.

Cei cu amenzi contraven{ionale nu prea vin sd efectueze orele de muncd in folosul comunit[1ii.



5. Prezentarea petifiei dlui $erblnel Mihai-Rizvan inregistratl la Primiria Schitu Golegti
cu nr. 4629 122.05.2023.

Dl Balcd C. : Ne-ar trebui un consilier care sd vin6 cu rlspunsul la aceastd petifie.
Dl $ipoteanu C. : Nu stiu de ce petentul nu vine in sedin{a, ca s[ ne spund toate doleanlele ?

6. Diverse.
Dl primar: in primul r6nd vreau sd le mullumesc consilierilor locali care au fost prezenli la

manifest[ril e organizate cu ocazia"ZlleiEroilor", la sdrbltoarea de "tndl]area Domnului", care a fost anul
acesta in data de25 mai. Noi incerclm in fiecare an sd punctlm acest eveniment ;i este bine sd rdspundem
cu prezenla cdt mai mul1i.

In continuare voi face o scurtd informare privind investiliile aflate in derulare.
Avem cele doud sdli de sport la care ?n gedinfa trecutd spuneam cI lucr[rile se vor frnaliza pdnd,

la data de 31 mai 2023. Acum vd anun! cd termenul s-a decalat pu{in.
La sala de sport din Schitu Goleqti frnanlatd prin CNl, termenul a fost prelungit pdnd la data de23

iulie2023. Aici mai urmeazd sd finaliz[m covorul asfaltic, suprafafa de joc, apoi dotdrile inclusiv scaunele.
Restul este gata.

La sala de sport din L[zdreqti termenul s-a prelungit p6n[ la data de 31 decembrie 2023. Acolo
mai trebuie pus[ balustradala intrarea in fald qi in spate la anex6. Urmeazd ca noi sd facem dotdrile.Suntem
intr-o disculie cu ADR Sud Muntenia pentru c[ proiectul s-a frcut in anul 2018. Noi trebuie sd ludm acolo
coquri qi suport pentru cogul de baschet. Mai trebuie sI sd ludm fileu pentru volei, spalieri qi aparate pentru
gimnasticd. Deci gdnditi-vd, dacd, proiectul s-a ftcut in anul 2018 qi are bugetarea aferentS anului 2018,
cum mai poli cumpdra toate dotdrile cu prefurile din 2018? Sd vedem cum vom mai suporta diferenlele
de pref, poate mai g[sim ingdduin{5 sdne mai dea cevaADR Sud Muntenia. Oricum gi acolo, ?n maximum
2-3 sdptdm6ni o sd vd invitdm la receplia la terminarea lucrdrilor.

La investilia privind lucrdrile de canalizare prin programul "Anghel Saligny", vineri am semnat
contractul de finanfare. Sdptimdna viitoare cred cd vom incdrca documentalia qi vom lansa procedura de
licitalie pentru execulie. Daci vom frnaliza intr-o lun[ gi jumdtate sau doud luni gi dacd nu vor fi
contesta{ii, eu consider cI in aceste condilii, la inceputul lunii septembrie sau in octombrie vom incepe
lucrdrile de execufie

La PNRR s-au inc[rcat acele DALI ;i tot ceea ce inseamnl documenta]ia pentru aceastd parte. '"

S-a cerut ;i tran;a de platd pentru DALI, incerc[m capdnd la sfdr;itul lunii iunie -jumdtatea lunii iulie
s5 avem finalizat qi PT-ul. incercdm apoi sI organizdm licitalia, poate reuqim mdcar la qcoal[ sd facem
ceva pe perioada vacanlei copiilor. Pentru cd trebuie avut in vedere qi faptul cd dacd se umbl6 qi la acoperiq
qi la inlocuirea tdmplSriei este bine ca aceste lucrdri sd se facd atunci cdnd copiii sunt in vacan{5. La
primdrie lucrdrile de reabilitare se pot face oricdnd, nu este o problem5. S-a incdrcat qi hici documentalia
qi este mai simplu

La AFM qtili cE avem evaluare pentru acel proiect cu 5 stalii de incdrcare autovehicule electrice;
trei la or5gelul minier gi dou[ in spatele Cdminului cultural LdzdresJi. Ne-au cerut niqte clarificdri mai
mult pe partea de deviz de cheltuieli. Ca urrnare, s-au legat 2-3 capitole intre ele qi s-au frcut in timp
clarificirile. Sper s[ fim eligibili qi sd incdrcdm qi PT-ul pentru ca apoi s[ incepem lucrdrile gi la aceste
obiective de investilii.

Am fost eligibili ;i la acel proiect cu dotdri pentru qcoal6 in valoare de 760 mii lei. S-a lEcut gi

evaluarea pe punctaj, deci evaluarea calitativd. Suntem a 130-a comun[ dintr-un numdr de 2800 de
solicitdri cu un punctaj de 96,5. Urmeazd, gi evaluarea tehnic6. Sper ca in 2-3 s[pt[m6ni sd semndm qi

acest contract de finanlare.
in plus am dat drumul qi la actualizarea documentafiei pentru canalizare in Valea Pechii-Loturi.

Va fi ;i o astfel de finanlare pe care sper sd o prindem qi noi.
Dl Radu M.M.: Lagaze cum stdm?



Dl primar: Sumele sunt atdt de mici, nu este niciun secret sE vd spun cE ele sunt impdrlite pe judele
in funclie de configuralia politicd. Aga a fost gi pentru apd-canal qi tot aqa va fi qi la gaze.

La gaze s-a alocat suma de 120 milioane lei pentru Argeg. Din suma de 120 milioane lei 32
milioane lei vor intra la prim6riile cu primari PNL iar diferenfa de 88 milioane la PSD. Aceasta este

configuralia. Acum se pune problema c[ o investiJie intr-o comun[ care nu are relea de gaze naturale,
pentru 20-30 km de relea ar fi necesard o sumS de 50-60 milioane lei. Opinia celor mulli este urmdtoarea:
dac[ nu po]i satisface nicio localitate pentru intreaga re{ea de gaze ct o sumd de 32 milioane lei , mai
bine dai aceastd sumd la mai multe localitEli care au proiecte mai mici, ;i ma refer aici la extinderi la
relelele deja existente.

Dl Boghez G.M.: Am ftcut o peti{ie referitoare la blocarea c[ii de acces la magazinul din
Complexul comercial Ldzfueqti. Astept un raspuns, eu cred cd este totugi o urgen!6 pentru c[ mi se

blocheaz[ calea de acces.

Dl secretar: Acum, inainte cu o or5, am intrat in posesia peti{iei. Nu avem un rlspuns la aceasta.

Dl primar: Acum magina nu mai este.

Dl Boghez G.M.: Masina nu mai este dar palefii au rimas. Este un contract de inchiriere. Care este

locul lui gi unde sunt palelii lui.
Dl Brag5 LL.: Terenul este inchiriat. Pale{ii sunt pe terenul inchiriat.
Dl Boghez G.M.: Parcd se stabilise cd terenul din spate nu se inchiriazd nimdnui.
DlNeagoe L.I.: Se inchirtazd qi trotuarul?
Dl viceprimar: Stili cd mai bine ar fi sd vedem cadastrul qi dupd aceea sI vorbim. Nu are legdturd

cadastrul cu trotuarul; dacdpunefi aceasti intrebare.
Dl Boghez G.M.: Sunt paleli aqeza\i pe trotuar. Eu trebuie sd am cale de acces. Trebuie s[ md rog

de cineva? Este pe domeniul public, nimeni nu are voie sd ocupe domeniul public. Nu este normal sd

inchiriezi un spaliu care reprezintd o cale de acces.

Dl viceprimar: Eu consider ca ar trebui constituitd o comisie care sI studieze problema.
Dl Bragd I.L.: Ce sd mai studieze? Comisia a fost formati o dat6; s-a inchiriat terenul conform

cadastrului.
Dl Boghez G.M.: Dacd chiar nu ne infelegem voi face gi acfiune in justilie.
Dl Bragd I.L.: Venili la primdrie gi veli vedea ce suprafele a inchiriat fiecare comerciant.
Dl Duhomnicu N.: in comisie s-a discutat ca sd se inchirieze tot spaliul conform cadastrului, ca, s5

oblinem bani la bugetul local. S-a inchiriat conform cadastrului pentru fiecare cm2. Dacd el a inchiriat
conform cadastrului, este dreptul lui de folosin![.

Dl Radu M.M.: Trebuie cositd vegetafia qi in satul CostitA, la intersec{ia cu calea feratd,.Iarba este
foarte mare in tot satul.

in canalul acela dintre DC326 Ei strada Radu, sunt puse doud pl6ci de beton gi canalul acela este
plin cu apd. Nu este normal, acolo trebuie frcut ceva. Ar putea cddea cineva in[untru. Se poate intdmpla
oricdnd o tragedie. :'

Dl primar: Vegetalia ierboasd cregte peste tot, noi i-am invdJat pe oameni ca sd nu mai intervind ci
sd vin[ oamenii de la prim5rie sd le coseascd in fala propriet[lilor. Inainte igi mai ficea curdlenie gi omul.
Acolo unde sunt probleme qi nu mai are cine sd coseascd, este normal sd intervenim. Dar, in fa\a casei sd
stai sd vin6 cei de la primdrie ca s6-!i coseascS, nu este normal.

Dl viceprimar: Mie mi se pare cd qi cei de la CFR au obligalia de a-qi ingriji zonacare le aparfine
lor. Trebuie sd le facem o adresd prin care sd-i anunfdm ca si intervind.

Dl primar: Acolo merge sd folosim ni;te ierbicid. Tocmai am cumpdrat o cantitate de 10 litrii de
ierbicid. Vom acfiona gi acolo.

Dl $ipoteanu C.: Cred cd ar fi bine ca in zona din domeniul public, respectiv pe r6ul Bughea la
laintrarea dinspre satul Vlddeni, sd punem nigte tdblile avertizoare referitor la aruncarea gunoiului. Este
bine ca oamenii sd fie avertizafi.

Dl primar: Astea se pot face. Trebuie qi pe Zdvoi in zonele vulenrabile.



Dl Pdtra;cu F.: Cu echipa de fotbal dupd cdte vid eu, nu mai facem nimic. Hai s5 facem o echipd
de fotbal de masd, tot avem sdli amenajate.

Dl primar: Aici chiar am discutat cu constructorul gi am dedus cI se poate organiza volei, baschet,
mai pufin fotbal. Pentru c[ pere{ii sunt din rigips. Ar fi de preferat frrd fotbal, ca o recomandare. Partea
de jos este din rigips. Uitali-v6 cum aratl terenul sintetic unde juc[torii lovesc cdt pot de tare in plasele
acelea.

Dl Neagoe L.I.: Am putea face o toaleti acolo ldngd Cdminul Ldzdreqti.
Sunt mulli copii care stau seara acolo pe sciri qi fac numai mizerie. Plus cd avem gi parcul de joac[

acolo.
Dl Duhomnicu N.: Putem s[ facem o toalet5 dar cine o intre{ine? Acolo va fi numai mizerie.
Dl Neagoe L.l.: La calea feratd unde se trece la Capu Piscului am putea lua balustrada ca sE se

poatd trece ;i cu c[ru{a?
Dl primar: Nu este a noastr5, este a CFR-ului.
Dl Neagoe L.I.: Pe terenul unde a fost o dat[ parcul minier nu putem s[-l amenajdm gi sd organizdm

un tArg a$a cum este la Lereqti sau la Domnegti.
Dl primar: Dacd arn face aqa ceva nu qtiu c6t ne-ar costa ca s6-l nivel5m, s6-l amenajEm qi sd-l

utildm astfel inc6t sd poatd fi organizat un t6rg acolo. Trebuie toaletS, apd curentd g.a.

Dl Balcd C.: Acolo au fost nigte solicitlri pentru amenajdri de parcuri fotovoltaice.
Dl primar: A mai r[mas zona de la Stejerig, de pe partea drepatd a DN73C.
Dl Balca C.: Referitor lapetilia dlui $erbdnel, noi am luat o hot[rdre privind actualizarea chiriilor

pentru spafiile comerciale din Complexul Llzdregti.
Eu am crezut cd acea hotdrAre de consiliu a produs efecte de la 1 ianuarie 2023.Pldtesc chiriagii

noile chirii a;a cum au fost actualizate?
Secretar: Chiar dacd au fost semnate actele adilionale mai tdrziu s-a stipulat in acestea ca plata

chiriei s[ sd fie incasatd la noile valori ?ncep6nd de la data de 1 ianuarie 2023.
Dl Brag5 I.L.: Ag avea o rug[minte, fiindci tot a venit vara haideli s5 punem niqte coquri de gunoi

la st6lpi, m5car unul la doi stdlpi distan!6. Sd punem vreo 20 de coguri din acelea, de-a lungul DN73 gi

sd vedem ce se intdmpld. Mdcar in zona magazinelor sd avem.

Nemaifiind discufii in qedin{a de astdzi pregedintele de qedintd declard inchise lucr6rile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orci 17 .20

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Presedinte de qedinld,
BRAGA ILIUTA-LEONARD

Secretar general al comunei,
vtioaci ciriux
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